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Núm.: 78, sessió extraordinària  
Dia: dijous 27 de maig de 2021 
Hora: 9:30h (1era convocatòria) i 10:00h (2ona convocatòria) 
Lloc: Teams, Click here to join the meeting 
 

Assistents 
 

1 Atilà Herms Berenguer Degà / PDI (Dept. EEB) 

2 Josep Perelló Palou Secretari (Dept. FMC) 

3 Esther Pascual Miralles Vicedegana / PDI (Dept. FA)  

4 Eugeni Grauges Pous Vicedegà / PDI (Dept. FQA) 

5 Pere Serra Coromina Vicedegà / PDI (Dept. FA) 

6 Antoni Garcia Santiago Cap Estudis FIS / PDI (Dept. FMC) 

7 José Bosch Estrada Cap Estudis EET (Dept. EEB) 

8 Albert Cornet Calveras Cap Departament EEB 

9 Xavier Batlle Gelabert Cap Departament FMC / PDI (Dept. FMC) 

    

11 Manuel  Varela Fernandez Cap Departament FA 

12 Esteban Aranda Fernandez Cap SED Física 

13 Francesc Xavier Luri Carrascoso ICCUB 

    

15 Adolf Canillas Biosca PDI (Dept. FA) 

16 Arturo Carnicer Gonzalez PDI (Dept. FA) 

17 Albert Cirera Hernández PDI (Dept. EEB) 

18 Domenec Espriu Climent PDI (Dept. FQA)  

19 Sònia Estradé Albiol PDI (Dept. EEB) 

20 José María Fernández Varea PDI (Dept. FMC) 

21 Francesca Figueras Siñol PDI (Dept. FQA) 

22 Lluís Garrido Beltran PDI (Dept. FQA) 

23 Carme Jordi Nebot PDI (Dept. FQA) 

24 Bruno Julià Diaz PDI (Dept. FQA) 
    

26 Federico Mescia PDI (Dept. FQA)  

27 Jordi Ortín Rull PDI (Dept FMC) 

28 Assumpta Parreño Garcia PDI (Dept. FQA) 

29 Àngels Ramos Gómez PDI (Dept. FQA) 

30 Francesc Salvat Gavaldà PDI (Dept. FQA)  

31 Oriol Arteaga Barriel Altre PDI (FA) 

32 Maria dels Àngels Aran Sensat Altre PDI (FQA) 
    

34 Laura Guerra Tolosa PAS 

35 Josep Maria Del Amo Bonila PAS 

36 Brugués Palmero Soriano Administradora Centre 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ZDJlMTk4NmYtM2UwYS00ZGViLWJhZTItYWJmYjU5ZDNjN2Vi%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22a2313cab-b1c3-4f3a-bb11-2157447ddbb4%22%2c%22Oid%22%3a%2299beb517-08ba-494a-9f3d-de59567ec820%22%7d
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37 Daniel Del Pozo Bueno Estudiant 

38 Clara Galcerán Puig Estudiant 

39 Aïna Gaya Ávila Estudiant 

    

41 Adrià Hernández Pineda Estudiant 

42 Júlia Ladero Gálvez Estudiant 

43 Ignasi López Gabarró Estudiant 

44 David Merino Gallardo Estudiant 

45 Pau Mus López Estudiant 

46 Laura Parra Gutiérrez Estudiant 

47 Valeria Pastor Juro Estudiant 

    

49 Àlex Rozalen Millan Estudiant 

50 Victor Rubio Jimenez Estudiant 

    

 
Excusen la seva assistència: 
 

14 Albert Díaz Guilera UBICS 

Ordre del dia 
 

1. Constitució de la Junta. 
2. Elecció del degà. 

Desenvolupament de la sessió 
 
El degà en funcions obre la sessió manifestant que queda formalment constituïda la nova Junta 
de Facultat. A continuació dóna la paraula al Secretari en funcions, que llegeix els noms dels qui, 
en aquells moments, composen la nova Junta de Facultat distribuïts per estaments segons les 
disposicions de l’article 7 del Reglament de la Facultat de Física. 
 
La sessió prossegueix dirigida pel degà en funcions que fa resum de la seva activitat com a degà. 
Recorda les restriccions a nivell de noves contractacions de la crisi econòmica dels primers anys 
del seu mandat, la reestructuració de la universitat, que va posar en risc la facultat com a entitat, 
i la reducció dels departaments, que valora positivament doncs es van fer amb criteris de recerca. 
Admet que queda encara pendent la reestructuració del PAS. També explica que després han 
vingut uns anys més tranquils acadèmicament parlant que han permès un creixement de plantilla 
de PDI però no pas de PAS. I, finalment, afegeix que ha vingut la pandèmia. Destaca el fet que 
la instal·lació de càmeres per fer streaming s’hagin instal·lat de forma molt ràpida per a l’inici del 
curs 2020/2021. Durant la pandèmia, la principal preocupació ha estar evitar contagis a les aules 
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i fins ara s’ha aconseguit, els número de contagis ha estat molt petit. L’esperança és que ara es 
pugui plantejar una presencialitat del 100% de cara al curs vinent. El Procicat proposarà un 70% 
però el degà opina que o bé s’opta al 100% o bé s’haurà de mantenir el 50%. El degà considera 
que és la única acció factible. Finalment, el degà explica que malauradament no es va poder 
organitzar l’acte de graduació i que la propera tardor s’organitzarà la propera, molt probablement 
a la sala 105. Quan la situació sigui estable, es podria plantejar al Paranimf amb el 100% 
d’aforament i així les famílies podrien ser-hi. Química ha optat per la mateixa estratègia. El degà 
valora molt positivament la col·laboració amb la Facultat de Química durant aquests anys. 
 
El degà en funcions cedeix la paraula al candidat a degà, el Dr. Eugeni Graugés Pous. El Dr. 
Graugés resumeix els punts principals del que seria la seva gestió i es disposa a enumerar les 
principals actuacions que voldria dur a terme en cas de sortir escollit. La seva intervenció inclou 
un agraïment al degà sortint, el Dr. Atilà Herms i el seu equip deganal del que ell mateix ha format 
part. En relació a reptes que cal enfrontar, destaca la necessitat de tenir més personal i més espai 
a Secretaria. Un altre repte és el de les infraestructures. Cal potser també perseguir maneres 
imaginatives de tenir ingressos. Convé dignificar espais de treball agafant com a exemple la 
manca de sistema de calefacció adequat però també es pot posar com a exemple els espais de 
laboratori. En relació a la recerca, el pressupost de la facultat ha anat disminuint (s’arribà a un 
mínim d’uns 45.000 EUR) i no s’ha recuperat ni a la meitat del que s’havia tingut. També s’han 
anat carregant altres despeses de manteniment que han minat la capacitat de donar suport a la 
recerca. Convidar i acompanyar als joves investigadors de recent incorporació per aconseguir 
projectes ERC i que es vagin acreditant per les respectives agències de qualitat és també una 
prioritat. En relació al doctorat, cal adaptar la normativa general a l’escola de doctorat i simplificar 
els processos associats. També cal conscienciar als investigadors en formació per ser 
meticulosos en el seguiment dels processos. En relació a l’avaluació de qualitat, cal treballar amb 
eines i instruments que millorin de forma efectiva i dinàmica els graus. El món és canviant. Els 
propis graus van ser pensats a l’entorn de 2005-2006, endegats al 2008-2009; i proposa repensar 
i reavaluar diversos aspectes relacionats amb els graus. A més, de fa uns anys, se’ns imposa un 
número d’estudiants que potser no s’ajusten als òptims sobretot en relació a una física que 
potenciï la part experimental i que s’ajusti a les eines que es fan servir en recerca. El candidat li 
agradaria poder comptar amb l’experiència dels estudiants i dels recentment egressats per poder 
millorar els graus. Per anar concloent, el candidat explica que encara no té configurat 
completament l’equip. Es justifica amb la precipitació del procés electoral i les actuals 
circumstàncies. D’entrada, explica que demanarà tenir un vicedegà més, tal i com té la Facultat 
de Química que té indicadors comparables als nostres. Li agradaria poder tenir en el seu equip 
un vicedegà responsable dels temes d’innovació, un altre relacionat dels temes de qualitat, un 
altre dels temes de recerca i un de relatiu als aspectes docents i estudiants. Un cop configurat 
l’equip, convocaria una junta de facultat per presentar l’equip. També voldria renovar i fer un 
encàrrec formal als membres de les diverses comissions de la facultat, un aspecte que té a veure 
amb l’actualització del nou reglament de Junta de Facultat que cal encarar. Avança que no tindrà 
en compte els equilibris entre departaments, vol imaginar-se el conjunt de facultat. També 
proposa una pràctica de transparència de la càrrega docent de cada professor i proposa buscar 
maneres d’elevar la informació a nivell de facultat per evitar qualsevol possible greuge entre 
departament. Voldria també procurar mantenir una actitud més proactiva i menys reactiva en la 
seva tasca de govern. Admet que és conscient que potser no se’n sortirà en acomplir les 
propostes però entén el càrrec com una tasca de servei subjecta a l’aprovació i discussió de la 
pròpia Junta de Facultat. 
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S’obre un torn de preguntes. El professor Cornet agraeix la candidatura i la tasca del degà en 
funcions, en relació als equilibris recorda que hi ha diverses visions a la facultats que convé tenir 
en compte. També valora positivament la visió més experimental i la necessitat d’innovar en els 
processos. El professor Batlle recolza els comentaris del professor Cornet i afegeix la urgència 
en el rejoveniment de la plantilla. El candidat assenteix i afirma que tots son aspectes molt 
importants. El professor Espriu agraeix també la tasca del degà en funcions i recorda que la tasca 
de govern de la Facultat dels darrers anys ha estat un referent en el conjunt de la Universitat de 
Barcelona. També subratlla la importància de persistir en el procés de renovació del professorat, 
que no queda clar el seu estat i quina és la política de l’actual equip rectoral. Observa que cal 
encarar-lo molt bé amb el principi que la persona que s’incorpori sigui millor que la persona que 
es jubila, deixant de banda els pesos entre departaments.  
 
Es tanca la sessió recordant el període de votació de forma electrònica, que només els que han 
participat a aquesta sessió i que són membres electes poden votar. La votació es realitza 
electrònicament. La votació es realitza el dia 27 de maig des de les 14h fins al dia 28 de maig a 
les 10h. El link directe de la seu electoral és: https://www.ub.edu/seu-electoral/proces-
electoral/eleccions-degana-o-dega-de-facultat-facultat-de-fisica 
 
 
Acords 
 

1. El Dr. Eugeni Graugés Pous és escollit degà de la Facultat de Física. 
2. S’aixeca la sessió. 

 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
     
El secretari en funcions 
 
 
 
 
 
 
Josep Perelló Palou 

Vist i plau del president en funcions 
 
 
 
 
 
 
Atilà Herms Berenguer 

 

https://www.ub.edu/seu-electoral/proces-electoral/eleccions-degana-o-dega-de-facultat-facultat-de-fisica
https://www.ub.edu/seu-electoral/proces-electoral/eleccions-degana-o-dega-de-facultat-facultat-de-fisica
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